



## 報名須知

1. 透過本表格所提供的個人資料只作安排活動之用，並會存檔於本館作記錄。根據個人資料(私隱)條例第18及22條及附表1內第6項原則的規定，閣下有權要求查閱及改正本表格所載的個人資料。
2. 倘對透過本表格所收集的個人資料有任何查詢，包括有關查閱及改正資料的要求，請致電2732 3223與本館職員聯絡。
3. 於開始接受報名當日親臨遞交之報名表格會以遞交之先後次序獲優先處理。其餘則以於指定之收集時間內交回或寄回之先後次序為準。早於指定時間所寄回之表格，並不會獲優先處理。
4. 所有報名表格於交回或寄回時均須附上已貼上郵票的回郵信封。
5. 除課程取消外，已繳費用，概不退還，亦不得將已繳費用申請轉讀其他課程。
6. 科學館有權更改原定之主講人，課程舉行的地點及時間。
7. 在八號或以上颶風信號 □ 黑色暴雨警告信號懸掛後，當日課程將會取消，更改日期會另行通知。如八號或以上颶風信號 □ 黑色暴雨警告信號於活動開始三小時或以前除下，該課程將如期舉行。

## Notes of Application

1. The personal data provided in this form will be used solely for the applied activities and will be kept as record of the Museum. You have a right to request access and correction of personal data as stated in this form in accordance with Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 to the Personal Data (Privacy) Ordinance.
2. For enquiries concerning the personal data collected in this form, including the request for access and/or amendments, please contact the Museum staff at 2732 3223.
3. **Priority will be given to those applicants who submit their forms by person on the first day of application. Places remaining will be allocated to those applications submitted through drop-in-box or by mail according to the order of submission. Forms submitted earlier than the specified period will not be given any priority.**
4. **A stamped, self-addressed envelope should be sent together with the form.**
5. Fee is not refundable, except in the event of the programme cancellation. Once the application has been accepted, applicants cannot change their enrolment.
6. The Science Museum shall have the right to make changes regarding the lecturer, place and time of programme if and when necessary.
7. Course shall be cancelled on the day when typhoon signal No. 8 or above/black rainstorm warning signal is hoisted. Arrangement of the course will be announced later. If typhoon signal No. 8 or above/black rainstorm warning signal is lowered 3 hours or earlier before the course commences, the programme will be proceeded as scheduled.